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Styrelsemöte 2023-01-18 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Johanna Bygdell, Johan Engström, Ulf Lindahl, Anna Memmi och Magnus 
Selling 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Magnus Selling valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-12-14 gicks igenom. Inget särskilt fanns att notera. 
 

5. Ekonomi 
Främst budgetplanering inför år 2023. För Härnö Trail räknar vi med ett mindre plusresultat jämfört 
med tidigare år. Orienteringsskärmar, både små och stora, behöver inköpas. Förbrukningsmaterial 
till stugan behöver inköpas, liksom avsätta medel för underhåll av fastigheten. Beviljade medel från 
vindparkspengar för inköp av hjärtstartare behöver äskas. Kartrevideringar ska göras inför USM 
2024. Ansökta medel för kartbidrag år 2022 behöver kollas upp. Driftsbidraget från Härnösands 
kommun inför 2023 ska fastställas. 

 
6. Inkomna ärenden 
1. Önskemål om inköp av nya orienteringsskärmar har inkommit från träningsgruppen. 
2. Bågskytteklubben har hört av sig inför kommande säsong. Möte med Härnösands kommun och 
aktuella föreningar på Vårdkasen genomförs i februari. 
 
Styrelsen beslutade att 
Stora och små orienteringsskärmar ska inköpas inför säsongen 2023. 
 

7. Nya hemsidan 
Kicki E och Johanna B kan tilldela behörighet till aktuella personer. Olika behörigheter är aktuellt för 
olika behov. 



2 (2) 
 

 
8. Rapport ÅOF 
Representant/-er till ÅOF´s årsmöte, söndag 26 februari på Hallstaberget, behövs från HOK. En 
motion är inlämnad om DM-värdighet även för klasserna DH35 och äldre, vid bara en startande. 
Ny regionindelning inom SOFT föreslås nationellt, vilket i så fall innebär färre men större regioner.  
 

9. Lägesrapport från kommittéer och verksamhetsområden 
Inget att rapportera denna gång. 
 

10. Övriga frågor 
Inga övriga frågor har inkommit. 
 

11. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
Nästa styrelsemöte är 15 feb. Det mötet kommer främst ägnas åt årsmötesförberedelser. 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi   Magnus Selling 
sekreterare   ordförande    justerare 


